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Tárgy: Szállodai tűzbiztonság

A newquay-i (Délnyugat-Anglia) Penhallow Hotelben 2007. augusztus 18-án kitört tűz három ember 
halálát követelte.

Az esetet követően ugyan szóba került az eszközök elégtelensége, ami a rendelkezésre álló tűzoltók 
és létrás tűzoltóautók mennyiségét illeti, de sprinklerek nem kerültek felszerelésre.

Úgy tűnik, európai tendenciáról beszélhetünk, amit ez a tragédia is alátámaszt. Csak az elmúlt három 
évben legalább hatvanan vesztették életüket szállodai tüzek során, minden esetben sprinklerekkel 
nem felszerelt hotelekben, míg a sprinklerekkel ellátott szállodákban ilyen haláleset nem fordult elő. 
Úgy véli-e a Bizottság, hogy az Európai Unió egész területét lefedő statisztikák készítése hasznos 
segítség volna a szállodai tűzesetek során bekövetkezett elhalálozások és sérülések valós 
mértékének megállapításához?

Jelenleg a szállodákat igénybe vevő fogyasztóknak Európa-szerte különböző szintű kockázattal kell 
számolniuk; a sprinklerrel való ellátottság tekintetében Magyarország biztosítja a legnagyobb 
védettséget, a legkevésbé biztonságos pedig Franciaország, ahol nem kötelező a sprinklerek 
felszerelése. A többi tagállam köztes helyet foglal el.

Úgy véli-e a Bizottság, hogy hatásos módja lehet a szállodai tűzbiztonság javításának, ha az újonnan 
épült szállodákat vagy a meglévő szállodák menekülési útvonalait sprinklerekkel látják el? Úgy 
gondolja-e a Bizottság, hogy a szállodai tűzbiztonság közös európai szabványának kialakítása a 
polgárok javát szolgálná?

A Bizottság 1986 óta foglalkozik a szállodai tűzbiztonság kérdésével, végleges döntés azonban még 
nem született az ügyben.
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